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Bespreekstuk 
 
 
Onderwerp 
Onderzoek naar de mogelijkheden van een bouw- en opslaghal 
 
Datum 
12 maart 2019 
 
 
 
Inleiding 
Op dit moment beschikken we in onze gemeente over een rijk en divers verenigingsleven, welke 
met recht ook wel het cement van onze Gôôlse en Rielse samenleving kan worden genoemd. 
Echter bestaat er op dit moment bij verschillende grote en kleine verenigingen een grote behoefte 
aan een vaste ruimte om bijvoorbeeld materialen op te slaan en decors of carnavalswagens te 
bouwen. Op dit moment vinden deze vaak tijdelijk onderdak en dienen zij na een bepaalde tijd 
weer te verhuizen. 
 
Probleemstelling 
Met uitzondering van de periode 2010 tot 2015 is er in onze gemeente nooit een gezamenlijke 
ruimte geweest voor het bouwen van carnavalswagens en decors en de opslag van materialen. 
 
In de hierboven genoemde periode nam het aantal praalwagens dat deelnam aan de Gôôlse 
carnavalsoptocht en de kwaliteit ervan toe. Daarnaast ontstond er tussen de gezamenlijke 
bouwgroepen een grote saamhorigheid en werden veel jongeren aangespoord om zich zowel 
creatief als technisch te ontwikkelen. 
Door het ontbreken van een geschikte ruimte zijn meerdere verenigingen gestopt met het bouwen 
van praalwagens; op dit moment is er slechts één vereniging die beschikt over een geschikte 
ruimte voor het bouwen van een praalwagen. 
Voor wat betreft de bouw van praalwagens en de deelname aan de optocht in Riel speelt hetzelfde 
probleem en is de tendens dezelfde als in Goirle. 
 
Met betrekking tot de opslag van materialen worden er op dit moment ruimtes gehuurd. Dit kost 
de betreffende verenigingen jaarlijks veel geld. Daarnaast hebben enkele theatergroepen 
aangegeven behoefte te hebben aan een ruimte waar hun materialen kunnen worden opgeslagen 
en waar zij decors kunnen maken. 
 
Eigenlijk kan gesteld worden dat de verenigingen afzonderlijk niet bij machte zijn om een ruimte 
voor een langere tijd aan zich te binden. Hierdoor zijn zij veel tijd kwijt met het zoeken naar een 
geschikte ruimte, waar zij naar een bepaalde tijd ook weer uit moeten vertrekken. 
Door het oplossen van deze huisvestigingsproblematiek moet het voor de verenigingen weer 
mogelijk zijn zich te richten op hun eigen doelstellingen met huisvesting als bijzaak. 
 
Vervolg 
Het college middels een motie op te roepen een onderzoek uit te laten voeren. 
Met dit onderzoek moet het duidelijk worden welke behoefte er is en mogelijkheden er zijn. 
Daarnaast moet het ook helder worden waar de verenigingen samen met de middenstand in 
kunnen voorzien en in welke vorm en mate er facilitering nodig is vanuit de gemeente. 
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